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CLAUSTRE DE LA UB

El proppassat 22 d'octubre se celebrà la sessió ordinària
del Claustre de la UB. En el seu informe, el rector
dibuixà l'entorn de la reforma universitària i de tots els
agents implicats i féu especial èmfasi en dos dels

aspectes de les tasques internes que s'han de realitzar en
els propers mesos: el procés d'elaboració de l'Estatut de
la UB, que s'ha d'aprofitar per reflexionar sobre què

volem que sigui la UB en el segle XXI, i l'ús dels
recursos públics que ens ha de portar a actuar amb la
màxima transparència possible. El Claustre aprovà per
assentiment el Projecte de reglament del Claustre, la

proposta del rector de membres per a la Comissió de
l'Estatut que haurà de redactar-ne l'esborrany i que està
formada pels diversos estaments claustrals, i la proposta
del rector de representants del Claustre al Consell de

Govern Provisional. Si bé el Claustre estigué d'acord
amb aquestes propostes, les distintes intervencions de
claustrals criticaren una certa actitud dirigista del rector

i la manca d'informació prèvia a la votació. Es prengué
també l'acord de reunir altre cop el Claustre quan es
disposés d'un primer esborrany d'Estatut.

LA FACULTAT REPRESENTADA EN LA JUNTA
DE GOVERN D'EUCLID

Durant l'EUCLID Conference 2002 celebrada a Tessa-

lònica del 16 al 18 d'octubre, tingué lloc la reunió del
Consell de la European Association for Library &
Information Education and Research (EUCLID) que

renovà part de la seva Junta de Govern. El nou president
d'EUCLID és Ragnar Audunson, de l'University College
d'Oslo, i Assumpció Estivill forma part de la nova Junta.

REUNIÓ AMB L'ICE SOBRE CRÈDITS
EUROPEUS

El dilluns 21 tingué lloc una reunió de tots els

ensenyaments pilot que aquest curs estan treballant en

l'aplicació dels crèdits europeus amb el director i
responsables de l'ICE de la Universitat. La reunió comptà

també amb la presència de la vicerectora de Política Acadè-
mica, Núria Casamitjana. A la reunió, que tenia com objec-
tiu posar en comú el treball dut a terme pels diversos
ensenyaments, hi assistí Teresa Mañà en susbtitució de

Constança Espelt, cap d'estudis de Llicenciatura.

COMISSIÓ PER AL REGLAMENT DE LA

BIBLIOTECA

Carme Mayol, com a membre designat per la Facultat, va
entrevistar-se dimecres 23 amb Antoni Sans, president de la

comissió per a l'elaboració d'un nou reglament de la Biblio-
teca de la Universitat, per tal d'iniciar el treball.

SEMINARIS AMB LA PROFESSIÓ

Dilluns, 4 de novembre , Barbara J. Ford, adjunta al Comis-
sionat de la Biblioteca Pública de Chicago i ex-presidenta

de l'American Library Association (1997-98), donarà una
conferència sobre la gestió a la biblioteca pública en el
context de l'assignatura Planificació i avaluació de sistemes
d'informació i documentació (primer curs de la Llicencia-

tura en Documentació). Aquesta activitat ha estat organit-
zada en col·laboració amb el Consolat General dels Estats
Units d'Amèrica a Barcelona i és el primer dels Seminaris
amb la Professió d'aquest curs acadèmic.

ACTIVITATS PROFESSIONALS

Barbara J. Ford serà també una de les persones que
participaran en la taula rodona "La biblioteca pública en
una gran ciutat: portal d'accés al coneixement" organitzada
pel Col·legi Oficial de Bibliotecaris-Documentalistes que

tindrà lloc el dimarts 5 de novembre a les 19 h. a la seu del
Col·legi de Periodistes. En la taula hi intervindran també:
Ferran Mascarell, regidor de Cultura de l'Ajuntament de
Barcelona; Paolo Messina, director de la biblioteca de

Torino; Dolors Portús, cap del Servei de Biblioteques de la



Generalitat de Catalunya, i Andreu Farràs, periodista
president de la Comissió de Cultura del Col·legi de Pe-

riodistes, que actuarà de moderador.

ACTIVITATS DEL PROFESSORAT

Concepció Miralpeix impartí un seminari a Palma sobre
la gestió de la col·lecció a les biblioteques organitzat pel
Consell de Mallorca i la UNED els dies 18 i 19 d'octu-

bre.
Ernest Abadal participà també en aquesta activitat

formativa els mateixos dies amb un seminari sobre els
recursos web. El dilluns 21 estigué a Saragossa convidat

per la Biblioteca Pública de la ciutat per parlar sobre
hemeroteques digitals.

Josep Manuel Rodríguez Gairín, els passats dies
21 i 22, va donar un curs de formació a Albacete dirigit

als bibliotecaris responsables de préstec interbibliotecari

dels diferents campus de la Universidad de Castilla-La
Mancha.

Andreu Soler i Jesús Gascón, durant els mesos
d'octubre i novembre, imparteixen un curs sobre catalo-
gació descriptiva al personal de les biblioteques d'Andorra.
organitzat per l'Associació de Bibliotecaris i Documenta-

listes d'aquest país.

SUBSCRIPCIÓ A LA VANGUARDIA

Des de la setmana passada podeu gaudir de la lectura del
diari La Vanguardia gràcies a la subscripció feta per la
Facultat. La trobareu cada matí a la Sala de Professors.

________________________________________________
Versió en línia del Full: www.ub.es/biblio/fdijous.htm
Comunicacions al Full: mana@fbd.ub.es


